
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 155

Af lægedækningsudvalgets rapport fra 2017, og ministerens svar på SUU alm. del

spørgsmål 1210 (2016-17) af 27. september 2017, fremgår det, at psykiatri ikke skal væ-

re en del af yngre lægers KBU-forløb. I regeringens handlingsplan for psykiatrien fra sep-

tember 2018 står følgende: ”Regeringen vil bede Sundhedsstyrelsen om at se på, hvilke

muligheder der er for at indrette KBU og den øvrige lægelige videreuddannelse, så der i

højere grad tages hensyn til psykiatri herunder rekruttering til specialet.” Vil ministeren re-

degøre for hvilke planer, der nu er om psykiatri i KBU og i den øvrige lægelige videreud-

dannelse, og hvordan disse planer påvirker Lægedækningsudvalgets anbefaling om at til-

godese almen praksis? Såfremt ministeren afventer svar fra Sundhedsstyrelsen, hvornår

regner ministeren i givet fald med at have en plan klar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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